
ZÁPIS Z 44. SCHŮZE ŠKOLSKÉ RADY PŘI ZŠ TÝN NAD VLTAVOU, HLINECKÁ 

Den konání:   26. 9. 2023 

Místo konání:  sborovna ZŠ Týn nad Vltavou, Hlinecká 

Čas:   16.00 hodin 

Přítomni:  

členové ŠR:  Ing. Pavla Fraňková, Mgr. Alena Mikulová, Mgr. Pavla Vrbová, Ing. František 

Kobera, Simona Urbanová, Ing. Jana Stehlíková, Bc. Soňa Kotrbová, Mgr. Jana 

Čtvrtníková, Mgr. Jiřina Koberová, Mgr. Jiřina Řehořová, Mgr. Jaroslava 

Werbynská 

host:   Mgr. Zdeňka Hájková, ředitelka školy 

Nepřítomna:  Jana Slaninová 

Program: 

1. Přivítání členů ŠR, představení nových členů 

2. Jednací řád ŠR 

3. Volba předsedy ŠR 

4. Projednání a schválení školního řádu a pravidel hodnocení 

5. Školní vzdělávací program – změny od 1. 9. 2023 

6. Projednání a schválení výroční zprávy za rok 2022/2023 

7. Rozpočet na provoz školy 

8. Vzdělávací a investiční projekty 

 

K bodu 1.  

Ředitelka školy přivítala členy ŠR a zároveň představila nově zvolené členy. 

K bodu 2. 

Přítomní se seznámili s jednacím řádem ŠR. Jednací řád byl poté všemi členy ŠR schválen.  

K bodu 3. 

Proběhla volba předsedy ŠR, byla navržena a následně zvolena paní Mgr. Pavla Fraňková. 

K bodu 4. 

Ředitelka školy stručně informovala o drobné změně ve školním řádu, byly ještě přesněji vymezeny 

pojmy velká a polední přestávka. Školní řád a pravidla hodnocení byly školskou radou jednomyslně 

schváleny. 

  



K bodu 5. 

Školská rada byla seznámena se změnami ve Školním vzdělávacím programu od 1. 9. 2023. Byly 

upraveny identifikační údaje školy podle aktuálního stavu, změnil se učební plán, kdy jedna hodina 

výtvarné výchovy v 6. ročníku byla nahrazena hodinou informatiky, dále byly zapracovány digitální 

kompetence. Rovněž byla aktualizována poznámka o povinně volitelných předmětech tak, aby výčet 

předmětů odpovídal současnému stavu.  

K bodu 6. 

Členové školské rady jednomyslně schválili výroční zprávu za uplynulý školní rok. Všichni přítomní se 

s dokumentem mohli předem důkladně seznámit, byl zaslán prostřednictvím e-mailu, ředitelka školy 

ještě stručně připomněla nejdůležitější body. 

K bodu 7. 

Ředitelka školy informovala přítomné o návrhu rozpočtu na provoz školy v roce 2024. 

K bodu 8. 

Největším investičním projektem letošního roku byla rekonstrukce vestibulu a šaten v budově na 

Hlinkách. Dále proběhla úprava a rozdělení stávajících dívčích WC ve žlutém patře na chlapecké a dívčí, 

původní chlapecké jsou po rekonstrukci využívány třídou mateřské školy. Obě akce se uskutečnily 

v době hlavních prázdnin. 

V letošním školním roce jsou plánovány následující projekty a akce: adaptační kurzy pro 4. a 6. ročník, 

plavecký výcvik pro 3. a 4. ročníky, lyžařský výcvikový kurz, Děti do bruslí, Škola zařídí, kraj zaplatí, 

Hlinecký jarmark a další. Škola je zapojena do projektů OP JAK (aktivity pro žáky, vzdělávání 

zaměstnanců), Ovoce a zelenina do škol, Mléko do škol, Obědy pro děti.  

 

Schůze byla ukončena v 17.10 hodin 

Zapsala:  Mgr. Jana Čtvrtníková 

Den zápisu:  26. 9. 2023 


